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Beste medestudenten 

Ik ben Bram Schaefer, een derde bachelor fysicastudent en ik zou volgend jaar graag voor het derde 

jaar een plaats in de POC fysica opnemen.  

Ik denk dat ik mij de afgelopen twee jaren heb bewezen als geëngageerde 

studentenvertegenwoordiger die tijd en moeite steekt in het oplossen van huidige problemen en in 

het nadenken over de opleiding op lange termijn. Ik zou dit graag nog een jaar verderzetten. Het is 

belangrijk dat wij studenten een stem hebben bij beslissingen over het onderwijs dat wij volgen. 

Omdat wij studenten het onderwijs meemaken, hebben wij soms beter besef van zaken als 

werkdruk en de moeilijkheid van vakken. Ook staan wij natuurlijk korter bij de andere studenten om 

zo makkelijker een algemene mening te vormen. 

Groetjes 

Bram Schaefer 



Motivatiebrief POC Fysica

Eva Punter

18 april 2020

Beste medestudenten

Ik ben Eva Punter en zit momenteel in mijn derde bachelor Fysica. Ondertussen heb
ik al twee jaar ervaring in de POC Fysica, één jaar als waarnemer en nu dit jaar als
volwaardig lid, en ook één jaar ervaring in de Departementsraad Natuurkunde en Ster-
renkunde. In deze raden probeer ik altijd zo goed mogelijk de stem van de studenten te
vertegenwoordigen en ervoor te zorgen dat de beslissingen die er gemaakt worden, altijd
zo goed mogelijk aansluiten bij de wensen en noden van de studenten. Het feit dat ik als
één van de weinigen van de studenten van de POC Fysica niet de minor wiskunde, maar
sterrenkunde en informatica heb gedaan en daarbovenop waarschijnlijk ook geen profiel
theoretische fysica zal doen, zorgt ervoor dat ik sommige zaken vanuit een ander per-
spectief bekijk dan mijn mede-studentenvertegenwoordigers. Ik zie dit als een voordeel,
want enkel door zoveel mogelijk verschillende visies samen te brengen kunnen we zoveel
mogelijk studenten vertegenwoordigen. Zoals je misschien al gemerkt hebt uit deze brief,
is studentenvertegenwoordiging één van mijn passies en iets waar ik graag mijn vrije tijd
aan geef. Zo zijn er ook enkele projecten waar ik in het begin aan heb meegeholpen (zoals
bijvoorbeeld meer duurzaamheid in onze opleiding brengen) en waar ik ook graag verder
aan zou willen meedenken. Daarnaast zet ik me ook altijd graag in voor andere raden
zoals de Overkoepelende Onderwijsraad van de faculteit wetenschappen (OOR). Ik zou
dit alles volgend jaar graag verder zetten om zo onze opleiding en ons onderwijs steeds te
blijven verbeteren. Bij deze wil ik mij dus opnieuw kandidaat stellen voor de positie van
studentenvertegenwoordiger van de POC Fysica.

Alvast bedankt om deze motivatie te lezen en met vriendelijke groet

Eva Punter
r0717012
3e bachelor fysica
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Motivatie POC Fysica  

 

Beste studenten 

Ik ben Michelle Wijshoff en zit momenteel in het eerste jaar van mijn master fysica.  

Ik zou mij graag opnieuw kandidaat stellen voor de POC Fysica.  

Als studentenvertegenwoordiger zal ik mij opnieuw inzetten voor het verbeteren van de 

opleiding door de discussie aan te gaan en te luisteren naar mijn medestudenten. De toekomst 

van de opleiding is erg belangrijk en als studentenvertegenwoordiger zou ik graag mijn steentje 

willen bijdragen om een goede toekomst te verzekeren.  

Afgelopen jaar heb ik veel bijgeleerd als studentenvertegenwoordiger zoals bijvoorbeeld als lid 

van het kernteam fysica in de COVID-19 crisis.  

Met vriendelijke groeten 

 

 

Michelle Wijshoff 



Orjan Ameye
Student Fysica
KU Leuven

Scientica OOR
Facultaire Overleg Orgaan Wetenschappen
KU Leuven

April 15, 2020

Beste,

Ik ben Orjan Ameye, een student 3de bachelor Fysica. De beroemde fysici, Albert Einstein,
vertelde eens: ”Leven is als fietsen. Om je evenwicht te bewaren, moet je in beweging
blijven”. Met deze wijze woorden in het achterhoofd zou ik graag willen opkomen voor het
mandaat ”Vertegenwoordiger in de Permanente Onderwijs Commissie(POC) van Fysica”
en het mandaat ”Vertegenwoordiger in het departementsraad Natuur- en Sterrenkunde”.
Het voorbije jaar als lid van de ”Facultaire Permanente Onderwijs Commissie(FPOC)” en
”Facultaire Werkgroep Internationalisering(FWI)” waren zeer leerrijk en een interessante
ervaring. Nu is de tijd aangebroken om deze ervaring te gebruiken in de richting dat het
nauwst aan mij hart ligt, fysica. Ook mijn beleving als secretaris van OOR kan zeer goed
van pas komen. Verder ben ik van plan te blijven zetelen in de FPOC, als men mij hiervoor
geschikt ziet, om zo als contactpersoon en vertegenwoordiger van POC fysica te kunnen
instaan op de faculteit. Ik hoop u hierbij te hebben kunnen overtuigen dat ik een waardig
lid van POC fysica zal zijn.

Met vriendelijke groeten,

Orjan Ameye



Motivatie Sander Grosemans

April 2020

1 POC Fysica

Beste Winezen en medestuvers,

Sinds het begin van dit academiejaar ben ik als studentenvertegenwoordiger
actief in het POC Fysica. Meewerken aan een zo goed mogelijk onderwijs is
leuk. Ik vind het fijn dat wij door het POC en andere vormen van studenten-
vertegenwoordiging de kans hebben om de belangen van ons studenten een stem
te geven. Volgens mij is dat dit jaar in het verband met de programmawijzigin-
gen die gaan komen ook heel goed gelukt.
Zeker in de huidige situatie is studentenvertegenwoordiging heel belangrijk en
ik ben blij dat ik als ’stuver’ in het ’corona-kernteam’ voor de bachelor er mee
voor kan zorgen dat deze situatie ook voor de studenten op de best mogelijke
manier aangepakt wordt.
Tijdens het komende academiejaar 2020/2021 zou ik mij graag verder voor een
verbetering van het onderwijs inzetten en dus kom ik weer op als lid van het
POC Fysica.

Met vriendelijke groeten

Sander Grosemans

2 Departemenstraad

Beste Winezen en medestuvers,

In de departementsraad van het departement ’Natuur- en Sterrenkunde’ zijn drie
plaatsen voor studentenvertegenwoordigers voorzien. Voor één van die plaatsen
wil ik als lid van het POC Fysica graag opkomen.
In de departementsraad worden vele beslissingen door het departementsbestuur
goedgekeurd en dus is het belangrijk dat wij als stuvers van deze beslissingen
op de hoogte zijn. Aan de andere kant is dit ook een extra mogelijkheid om de
belangen van ons studenten een stem te geven en dus moeten wij deze mogeli-
jkheid ook gebruiken om dit te doen en alle plaatsen invullen.
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Met vriendelijke groeten

Sander Grosemans
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Simon Maenaut
simon.maenaut@student.kuleuven.be

Kandidatuur
POC Fysica en OC Sterrenkunde

Beste medestudenten,

Hierbij stel ik, Simon Maenaut, mij kandidaat om volgend academiejaar studenten te vertegenwoordigen
in de Permanente Onderwijscommissie Fysica en de Onderwijscommissie Sterrenkunde. Het is volgens
mij belangrijk dat het standpunt van de studenten goed vertegenwoordigd wordt op de verschillende
raden en commissies van de universiteit. Om de onderwijskwaliteit te verbeteren, is terugkoppeling
van de studenten die worden onderwezen nodig en hiervoor is onze input essentieel. Wij, studenten,
ervaren namelijk zelf het niveau van onze opleiding en in welke mate vakken opgestelde leerdoelen halen.
Als ervaren, geëngageerde en gemotiveerde studentenvertegenwoordiger zou ik mij volgend academiejaar
willen blijven inzetten voor ons onderwijs.

Op de permanente onderwijscommissie worden de beslissingen genomen die invloed hebben op heel de
opleiding die wij volgen, hetgeen mij nauw aan het hart ligt. Als studentenvertegenwoordiger ben ik dit
jaar lid van de POC Fysica, de OC Sterrenkunde en de Departementsraad en het Departementsbestuur
Natuurkunde en Sterrenkunde. Hiervoor heb ik ook nog in de POC Wiskunde en de FPOC gezeten.
Verder heb ik mij, samen met de andere studentenvertegenwoordigers, binnen OWG en OOR ingezet
voor het vormen van gemeenschappelijk standpunten over diverse onderwijsgebonden onderwerpen.

Tot slot geef ik nog wat mee over mezelf: ik ben een Masterstudent Fysica en Sterrenkunde met een
Bachelor Fysica en Wiskunde van de KU Leuven. Aan de hand van jullie input en mijn eigen ervaringen
zou ik graag met de andere vertegenwoordigers de standpunten van alle studenten vertegenwoordigen.
Van jullie hoor ik met plezier de vragen, opmerkingen of suggesties die jullie hebben. Mijn doel als
studentenvertegenwoordiger is om met iedereen samen te werken aan kwaliteitsvol onderwijs.

Met vriendelijke groeten,

Simon Maenaut
Masterstudent Fysica & Sterrenkunde

mailto:simon.maenaut@student.kuleuven.be


Motivatiebrief POC

Yassine Sayadi

April 2020

Beste leden van de OWG,
Ik ben Yassine Sayadi. Ik zit nu in de 2de fase van de bachelor Fysica en

zou graag opkomen voor de POC Fysica van volgend jaar.
Ik ben dit jaar (19-20) opgekomen als waarnemer bij de POC Fysica en ben

(gelukkig) verkozen. Mijn doel is om het resterende semester dan te gebruiken
om ervaring op te doen als POC-lid, zodat ik volgend jaar zou kunnen opkomen
als volwaardig POC-lid. Logischerwijs is onderwijs een belangrijke factor voor
de werking van de faculteit. Hierom vind ik het dan ook zeer interessant om als
student deel uit te kunnen maken van een raad die meewerkt aan een zo efficiënt
mogelijke werking ervan. Mijn ultieme doel is om bij te blijven leren en mee te
werken aan volgende projecten die de POC aanneemt.

Met vriendelijke groeten,
Yassine Sayadi
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